

Presented by the Leisure and Cultural Services Department Organized by the Hong Kong Museum of Art

The Hong Kong Museum of Art requests the pleasure of your company at the preview of the exhibition

The Way of Pottery

Hong Kong Artists Series III: HO Ping-chung

at the Special Exhibition Gallery 1/F Hong Kong Museum of Art on Thursday 28 December 2000 at 5:30p.m.

Mr. KWOK Chiu-leung, Honorary Adviser will officiate at the ceremony.



5:30 - 7:00p.m.

10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon

R.S.V.P. (regrets only) Tel: 2734 2092



康樂及文化事務署主辦 香港藝術館籌劃



謹訂於 二零零零年十二月二十八日(星期四) 下午五時三十分 在香港藝術館一樓專題展覽廳舉行

以陶修道─香港藝術家系列 III:何秉聰 展覽預展由名譽顧問郭樵亮先生主禮

恭候光臨

香港藝術館敬約

時間:下午五時三十分至七時

地點:九龍尖沙咀梳士巴利道十號

如未克撥冗光臨,請致電二七三四二零九二覆示

香港政府公函 ON GOVERNMENT SERVICE

The Way of Pottery — Hong Kong Artists Series III HO Ping-chung



修道

多 歹 II: 何 秉 TE



香港藝術館 九龍尖沙咀梳士巴利道十號

The Hong Kong Museum of Art 10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon